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Abstract (en)
A hammer mill (1) having a rotor (4) which rotates about a vertical axis (5) of rotation has impact tools (6) which are attached to the rotor (4) and
whose external radii increase in the axial direction with increasing distance from the feed opening (15) for material to be ground. Additionally,
laminars (16) are attached to the housing (2) above the impact tools (6). The laminars (16) and the stepped design of the impact tools (6) increase
the flow rate of material to be ground and make possible a hammer mill (1) which produces a high yield of ground material without aspiration.
<IMAGE>

Abstract (de)
Eine Schlagmühle (1) mit einem um eine vertikale Drehachse (5) drehenden Rotor (4) weist am Rotor (4) befestigte Schlagwerkzeuge (6) auf,
deren Aussenradien in Achsrichtung mit zunehmender Distanz von der Mahlgut-Zufuhröffnung (15) zunehmen. Zusätzlich sind Lamellen (16) am
Gehäuse (2) über den Schlagwerkzeugen (6) befestigt. Die Lamellen (16) und die abgestufte Ausbildung der Schlagwerkzeuge (6) erhöhen den
Mahlgutdurchsatz und ermöglichen eine Schlagmühle (1), die ohne Aspiration eine hohe Mahlleistung erbringt. <IMAGE>
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